



## ***Issue #9: Manitoba's Red River Settlement: Manuscript Sources for Economic and Demographic History***

**DOUGLAS SPRAGUE AND RONALD FRYE**

### **RÉSUMÉ**

La colonie de la Rivière Rouge s'avère être, pour deux chercheurs de l'Université du Manitoba, un important champ de recherche économique et démographique à exploiter. Ils ont isolé certains documents (pre-1870) pouvant, après traitement par ordinateur, fournir des données statistiques. Ils décrivent dans cet article le genre de documents utilisés et la méthodologie qu'ils ont suivie pour les relier entre eux.

---

### **ABSTRACT**

The Red River Settlement has been an important field of economic and demographic research for two researchers from the University of Manitoba. The authors have isolated a number of pre-1870 documents that, once computerized, have resulted in statistical data. They describe the methodology used and the type of documents that they were able to link together.

